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Abstract (en)
In a sorter for the sorted depositing of recording media, a transporting unit (32) receives the recording media (12) and conveys the latter to a
selected deposit compartment (16). The transporting unit (32) circulates on a continuous positioning belt (24). In the transporting unit (32), the sheet
(12) of paper is gripped and held by rollers (34, 36). A single motor (26) drives the positioning belt (24) of the transporting unit (32) and a drive belt
(42) for its cylinders (34, 36). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Sortiergerät zur sortierten Ablage von Aufzeichnungsträgern übernimmt eine Transporteinheit (32) die Aufzeichnungsträger (12)
und befördert diese zu einem gewählten Ablagefach (16). Die Transporteinheit (32) läuft auf einem endlosen Positionierriemen (24) um. In der
Transporteinheit (32) wird das Papierblatt (12) durch Walzen (34, 36) erfaßt und gehalten. Ein einziger Motor (26) treibt den Positionierriemen (24)
der Transporteinheit (32) und einen Antriebsriemen (42) für deren Walzen (34, 36) an. <IMAGE>
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